
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC     
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 

Z A P I S N I K 
1. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v petek, 03.01. 
2003 ob 19.00 uri v dvorani kulturnega doma Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu.  
 
Prisotni: 
Franc Bradeško, Dr. Janko Dolinar, Janko Dolinar, Anton Gerjolj, Harison Kirinčič, Leopold 
Oblak, Marjan Plestenjak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Matejka Rotar, 
Franc Setnikar, Olga Skopec, Milan Velkovrh,  
župan Lovro Mrak.  
Odsotni: Jože Oven- opravičeno,  Damjan Širca (udeležil seje kasneje)  
  
Župan je na začetku seje svetnikom voščil srečno in zdravo Novo leto in zaželel veliko 
dobrega skupnega sodelovanja. 
 
Po ugotovitvi sklepčnosti občinskega sveta je dal na glasovanje naslednji  
dnevni red seje: 
1. Potrditev zapisnika konstitutivne seje  
2. Predlog sklepa o začasnem financiranju potreb za leto 2003   
3. Imenovanje inventurne komisije za popis osnovnih sredstev   
4. Vprašanja in pobude svetnikov 
5. Razno: -    roki za izdelavo zapisnikov sej občinskega sveta 

- informacija o primopredaji 
- program pošte za leto 2003 za upravo 
- urbanizem občine, poročilo o podpisu soglasja- takse za obremenjevanju    

okolja 
- odstop poveljnika CZ. 

 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika konstitutivne seje  
Svetnik Janko Dolinar iz Dolenje vasi je prosil, da se v bodoče zaradi istih osebnih imen dveh 
svetnikov uporablja pred gospodom Dolinar Jankom iz Briš naziv “Dr”.  
Zapisnik je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2)Predlog sklepa o začasnem financiranju potreb za leto 2003   
Župan je svetnikom obrazložil predlog navedenega sklepa in povedal, da se do sprejetja 
novega proračuna financiranje javne porabe v občini začasno nadaljuje na podlagi proračuna 
občine Dobrova- Polhov Gradec za preteklo leto, vendar najdlje do konca marca 2003. V 
omenjenem obdobju začasnega financiranja se sme porabiti samo toliko sredstev, kolikor jih 
je bilo sorazmerno porabljenih v istem obdobju prejšnjega leta. V obdobju začasnega 
financiranja se se lahko nadaljuje izvajanje investicij, ki so sprejete v proračunu za leto 2002 
in začete v letu 2002.  Vsi prihodki in odhodki v obdobju začasnega financiranja predstavljajo 
sestavni del proračuna občine.  
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Župan je svetnike seznanil, da na dogovorjeni primopredaji poslov bivšega župana Janeza 
Ovna ni bilo. Rezultat primopredaje je bil seznam, iz katerega investicije niso bile razvidne. 
Postavljen je bil nov rok za dopolnitev, 8. januar 2003. Povedal je, da je zahteval, da se do 
roka pripravijo naslednji podatki; 

- za vse odprte pogodbe bo uprava občine pripravila točne podatke o višini in 
terminskem planu izpolnjevanja obveznosti, 

- seznam in višino rednih mesečnih obveznosti, ki bodo zapadle v plačilo v 
mesecu januarju 2003.  

- seznam zaposlenih kadrovsko strukturo in mesečno finančno obveznost za 
stroške občinske uprave ter za vse zunanje sodelavce v skupnem znesku in 
izračun za posameznike,  

- podatek o stanju sredstev na računih občine na dan 31.12. 2002 ter podatek o 
morebitnih terjatvah do nepridobljenih proračunskih sredstev v letu 2002, 

- seznam projektov, ki so izdelani ali v postopku izdelave, pa do njihove 
realizacije sedaj še ni prišlo, 

- posebej županu se pripravi predpise, ki se nanašajo na delo občinske uprave, 
vsi zaposleni pa pripravijo opis del in nalog, ki so jih opravljali do sedaj.  

 
Svetnica Olga Skopec je vprašala, kaj točno definira drugi člen predloga Odloka o začasnem 
financiranju, Andreja Grabner iz občinske uprave ji je podala odgovor, da se pri začasnem 
financiranju na podlagi sorazmerne porabe v preteklem letu upošteva tudi letni porast 
stroškov.  
Svetnik Anton Potočnik je predlagal, da se v tem obdobju plačujejo le nujne stvari, kot so 
obveznosti za šole, osebne dohodke in ostale nujne stvari, ne pa tudi obveznosti iz pogodb. 
Posebej je izpostavil Pogodbo o najemu prostorov v GD Dobrova za upokojence iz Dobrove, 
ter dvomil v smotrnost takšne pogodbe in višini plačila stroškov za ta namen.  
Župan Lovro Mrak je v razgovoru dejal, da mu tudi poraba sredstev iz naslova Sklada 
ljubiteljske kulture ni jasna. Svetnik Anton Potočnik mu je pojasnil, da je Sklad ljubiteljske 
kulture RS ustanavljal izpostave po Sloveniji. Reorganiziral je bivše kulturne skupnosti po 
občinah. Naša občina je leta 1998 podpisala pogodbo o zagotavljanju brezplačnega najema 
prostora za ta sklad, ki je skupen vsem občinam na območju bivše občine Ljubljana Vič 
Rudnik. Sedaj naša občina sama plačuje strošek najema prostora. Predlagal je, da bi bilo 
primerno pozvati omenjene občine in dogovoriti nov, ustrezen dogovor.  
 
Svetnik Janko Dolinar je vprašal župana, ali je edini podpisnik finančnih nalogov in zakaj je 
predlog sklepa o začasnem financiranju dal na občinski svet. Župan mu je odgovoril, da je 
edini podpisnik in da je do sedaj podpisal le plače zaposlenih. Prav tako mu je povedal, da ve, 
da lahko sklep o začasnem financiranju sprejme sam in obvesti občinski svet, vendar želi, kot 
je že večkrat poudaril, da to ve in potrdi svet. 
Svetnik Leopold Oblak je predlagal županu, da ne podpiše nobene nove pogodbe ter počaka s 
podpisovanjem  do popolnega pregleda obstoječega stanja.  
Svetnik Harison Kirinčič je bil  mnenja, da pogodbe ne morejo vplivati na sprejem sklepa o 
začasnem financiranju ter v nadaljevanju predlagal, da se vse odvečne pogodbe, ki obstajajo, 
stornirajo.  
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Po zaključeni razpravi pod to točko dnevnega reda je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 1/1/1 
Sprejme se Odlok o začasnem financiranju proračunskih potreb v letu 2003, v predloženem  
besedilu.   
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Imenovanje inventurne komisije za popis osnovnih sredstev   
Svetnik Harison Kirinčič je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 2/2/1  
Imenuje se Inventurna komisija občine Dobrova- Polhov Gradec v sestavi:  
- Milan Velkovrh- predsednik,  
- Leopold Oblak 
- Vital Eržen 
- Jože Malovrh. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Svetnik Marjan Pograjc je povedal, da je v krajevni skupnosti Dobrova, katere član je, tudi 
bila imenovana inventurna komisija in predlagal, da lahko pregled opravijo skupaj.  
Svetnik Viktor Prosen je vprašal, ali občina lahko pregleduje krajevne skupnosti. Župan mu je 
odgovoril, da lahko,  saj so občine po zakonu in statutu opredeljene kot ožji deli občine in je 
premoženje krajevnih skupnosti vključeno v premoženjsko bilanco občine.    
V nadaljnji razpravi je svetnik Leopold Oblak povprašal, kako je z evidenco nepremičnin oz. 
občinskih zemljišč. Svetnik Janko Dolinar je predvideval, da občina nek arhiv oz. zbirko 
gotovo že ima, župan pa je dejal, da se bo vsekakor opravil pregled stanja na tem področju  ter 
dopolnila evidenca o lastništvu občinskih zemljišč in ostalih nepremičnin.  
Svetnik Anton Gerjolj je predlagal, da se v poizvedovanje o lastništvu lahko vključijo tudi 
krajevne skupnosti  s svojim poznavanjem terena.    
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov 
Svetnik Milan Velkovrh je občinskemu svetu predlagal preklic pooblastla pravnemu 
zastopniku občine, funkcije župana in svetnikov v Holdingu ter povprašal, ali ima osnovna 
šola Dobrova svojega pravnika. 
Svetnik Marjan Pograjc je kot član sveta šole OŠ Dobrova povedal, da šola svojega pravnika 
nima, vsi zaposleni v šoli so plačani s strani države, da pa bo to zadevo preveril na šoli.  
Po razpravi na to temo je župan naročil občinski upravi, da pripravi seznam odprtih zadev in 
morebitnih tožb občine, ki jih vodi pravni zastopnik občine. Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja naj čimprej pripravi predloge za članstva odborih in komisijah: Župan 
je predlagal, da se vsem svetnikom pošlje Statut občine in Poslovnik občinskega sveta.  
Svetnica Olga Skopec je izrazila pobudo, da se vsi uradni dopisi oziroma pošta, ki se nanaša 
na občino, pošilja na uradni sedež občine in ne na naslove posameznih svetnikov.  
Svetnik Milan Velkovrh je zastavil vprašanje, kje se objavljajo akti in sklepi občine. Župan 
mu je odgovoril, da v Uradnem listu Republike Slovenije in občinskem glasilu.  
Svetnik Anton Potočnik je prosil za razvid porabe sredstev za kulturo in šport v preteklem 
letu. Pregled sredstev naj pripravi Andreja Grabner iz občinske uprave. V nadaljevanju je 
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podal še pobudo za oblikovanje skupnega glasila več občin, po vzoru glasila Naš časopis. 
Časopis bi moral biti kratek, učinkovit, informativen.  
Poleg svetnika Marjana Plestenjaka se je tudi gospod župan strinjal, da mora občina imeti 
časopis, ki bo predvsem informativne narave in bo skrbel za obveščanje javnosti o delu občine 
in bil tudi cenejši od zdajšnjega. Dodal je, naj Andreja Grabner iz občinske uprave za prvo 
številko pripravi članek o finančnem stanju občine.       
Svetnik Janko Dolinar je predlagal, naj bodoča Komisija za informiranje in informacijsko 
družbo pripravi finančno konstrukcijo in vsebinski model novega glasila. Dejal je, da je 
informiranje v občini treba jemati kompleksno ter tako vključevati tudi več drugih medijev.  
Želji po nadaljevanju izdaje občinskega glasila se je pridružil tudi Svetnik Marjan Pograjc, ki 
je pripomnil, da je bil časopis slab le zato, ker ni imel imenovanega uredniškega odbora.  
Svetnikom se je v nadaljevanju pridružil tudi Širca Damjan. Po zaključku te razprave je župan 
dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 3/3/1 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja naj pripravi predlog članstva za 
imenovanje Komisije za informiranje in informacijsko družbo, ki bo skrbela za informiranje 
javnosti o delu občinskega sveta oz. občine preko javnih medijev.  
ZA: 15 glasov                   Sklep je bi soglasno sprejet.   
 
Svetnica Mateja Rotar je zastavila vprašanje v zvezi z izdajo letnega koledarja prireditev. 
Svetnik Anton Potočnik je povedal, da ga pripravlja turistična zveza Dolomiti in je tik pred 
tiskanjem. Svetnik Dr. Janko Dolinar je predlagal, naj se zapisniki občinskega sveta za 
zagotovitev javnosti dela objavljajo v občinskem glasilu, svetnik Damjan Širca pa je dejal, da 
je potrebno povečati komunikacijo med občino in občani, tudi z vpeljavo internetne strani.     
 
V nadaljevanju točke so svetniki pod to točko dnevnega reda imeli razpravo o načinu teka seje 
pot točko pobude in vprašanja svetnikov.   
Svetnik Janko Dolinar je podal pobudo oziroma zahtevo, da JZ Polhograjska graščina pripravi 
celotno poročilo o delovanju javnega zavoda v preteklem obdobju. 
Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje, ali je ta točka namenjena sprejemu dodatnih sklepov, ki 
imajo gradivo ali so brez gradiva ali je to “živa” točka, ki je namenjena predvsem vprašanjem 
svetnikov, ki se nanašajo na različna področja delovanja občine in jim je odgovorjeno s strani 
župana in občinske uprave takoj na seji ali pa takoj, ko je to mogoče, v pisni obliki.  
Svetniki so se sporazumeli, vprašanja in pobude svetnikov tečejo po statutarnih oziroma 
poslovniških določilih.    
Svetnik Damjan Širca je podal pobudo, da je potrebno mladino vključiti v delo občine; 
organizirati študentski klub ter zagotoviti nekaj finančnih sredstev.  
Svetnik Milan Velkovrh je upravo zaprosil, da se redno posredujejo informacije o izvršenih 
nakazilih sejnin. Andreja Grabner iz uprave mu je pojasnila, da bodo vsi svetniki dobili izpise 
za potrebe oddaje dohodninske napovedi konec januarja, začetek februarja.  
 
Ad 5)Razno 
Roki za izdelavo zapisnikov sej občinskega sveta 
Zapisniki sej sveta naj se svetnikom pošljejo pred rednim gradivom za sejo, v roku enega 
tedna od zadnje seje.  
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Informacija o primopredaji 
Župan je svetnikom podal poročilo že pri drugi točki dnevnega reda ter ponovno dodal, da se 
nova primopredaja določi za sredo, 08. januarja 2003 ob 12.00 uri.  
 
Program pošte za leto 2003 za upravo 
Za potrebe delovanja občinske uprave se na novo inštalira program za vodenje vhodne pošte. 
Svetnik Damjan Širca bo nudil strokovno pomoč pri instalaciji programa.  
 
Urbanizem občine, poročilo o podpisu soglasja- takse za obremenjevanje okolja 
Župan je svetnike seznanil, da je prejel dopis, s katerim Mestna občina Ljubljana, oddelek za 
urbanizem odpoveduje sodelovanje s koncem januarja. Svetnike je seznanil, da je potrebno 
dogovoriti opravljanje tozadevnih nalog v sodelovanju s kakšno drugo občino in ustanoviti 
organ skupne občinske uprave ali pa izvesti javni razpis in dela pogodbeno oddati podjetju, ki 
se s tako dejavnostjo ukvarja. V prvem koraku pa bi bilo najboljše poprositi službo, ki je to 
delo opravljala do sedaj, da se podaljša odpovedni rok.  Svetnik Damjan Širca je povprašal, 
ali je MOL zaračunavala naši občini opravljene storitve. Andreja Grabner je povedala, da do 
sedaj pogodbenih obveznosti ni bilo in da je po dogovoru z bivšo županjo Viktorijo Potočnik 
bilo zagotovljeno brezplačno opravljanje storitev s področja urbanizma za našo občino.   
Župan je svetnike seznanil in jim podal obrazložitev podpisa soglasij za nakazilo sredstev 
takse za obremenjevanje okolja za JP Snaga za gradnjo petega odlagalnega polja deponije 
Barje in JP Vo-KA, za izgradnjo centralne čistilne v Ljubljani.  
 
Odstop poveljnika CZ 
Glede na odstop poveljnika CZ Andreja Slovša, ki bo sicer svojo nalogo opravljal do 
imenovanja novega poveljnika, je župan bil mnenja, da se pozove Gasilsko zvezo Dolomiti, 
da pripravi predlog članstva CZ občine.     
 
Na vprašanje Milana Velkovrha o financiranju izgradnje kanalizacije je Andreja Grabner 
povedala, da  investitor VO-KA. Župan je dodal, da mora Odbor az komunalo pregledati vse 
pogodbe in projekte kanalizacije.  
 
Pred zaključkom seje je svetnike seznanil, da  je inšpekcija podaljšala rok za izselitev ZD 
Dobrova do 31.12. 2003. Svetnik Haroson Kirinčič je povedal, da je pred časom na občino 
poslal ponudbo, v kateri je ponudil svoje prostore na Polhograjski cesti v najem za opravljanje 
dejavnosti zdravstvene ambulante. Povedal je, da direktnega odgovora s strani občine ni 
prejel.  
Župan Lovro Mrak je še dodal, da mu je bil ponujen še nek drug prostor.  
Svetnike je seznanil tudi, da bo kakšen dan uradoval tudi v Polhovem Gradcu, kjer ima že 
ponujene prosotre oz. pisarno. Na Dobrovi pa mora prostor še urediti. Povedal je, da potrebuje  
računalnik in svoj prostor za sprejem strank in nemoteno delo.  
Naslednja seja občinskega sveta bo v sredo, 22. 01. 2002 v gasilskem domu na Dobrovi.  
Svetniki so se dogovorili, da bodo praviloma seje sveta ob sredah in sicer izmenično na 
Dobrovi in v Polhovem Gradcu.  
 
Seja je bila zaključena ob 21. 10 uri. 
 
Zapisala: Mateja Tavčar      Lovro Mrak 
          Župan  


